

Nemecká spoločnosť Quantum Systems otvorila na Ukrajine podnik na výrobu dronov

- editor007 | 21. dubna 2024

NĚMECKO / UKRAJINA: Boje na juhu Ukrajiny pokračujú a pozornosť domácich médií včera po celý deň priťahoval incident s ruským strategickým bombardérom Tu-22M3, ktorý havaroval v Stavropolskom kraji Ruska. Vysvetlenia oboch strán konfliktu bolo absolútne odlišné. Velenie vzdušných síl Ukrajiny, všetci úradníci a médiá tvrdili, že ruský strategický bombardér dlhého doletu Tu-22M3, nosič riadených striel X-22, bol včera ráno zostrelený ukrajinskou protivzdušnou obranou na území Ruska. Ruské ministerstvo obrany uviedlo, že sa vracal z bojovej misie a spadol kvôli technickej poruche...

V Moskve uviedli opačnú verziu, ako v Kyjeve. „Oznámili, že príčinou havárie lietadla Tu-22M3 na severe územia Stavropolského kraja, v Krasnogvardejskom okrese, by mohla byť technická porucha. Tvrdilo to aj ruské ministerstvo obrany. Podotklo, že raketový bombardér dlhého doletu, ktorý sa po dokončení bojovej misie vracal na letisko, na palube už nemal žiadnu muníciu. Rezort obrany spresnil, že lietadlo sa zrútilo na opustenom mieste. Guvernér Stavropolského kraja Vladimir Vladimírov uviedol, že sa našli traja piloti. Dvaja z nich boli hospitalizovaní. Ďalší bol evakuovaný, ale neskôr podľahol zraneniam. Pátranie po štvrtom členovi posádky pokračovalo,“ citovali správy ruských kolegov ukrajinskí novinári.

Ukrajinské médiá pokračovali vo „festivale“ poplašných správ transatlantických politikov a úradníkov, ktorí šíria paniku, že Kyjev začína prehrávať vo vojne, a žiadajú zvýšiť dodávky zbraní pre Ukrajinu. „Riaditeľ CIA Bill Burns povedal, že Ukrajina môže do konca roka prehrať vojnu s Ruskom, ak Spojené štáty nepošlú ďalšiu pomoc. Bill Burns to povedal počas prejavu v centre Georga W. Busha, uvádza CNN. Burns podrobne hovoril o naliehavej potrebe základnej munície, ktorej Ukrajina čelí na bojisku. Pomenoval dva prápory s viac ako 2 000 mužmi, ktorí mali „15 delostreleckých nábojov denne“ a „iba 42 mínometných nábojov,“ zdôraznili ukrajinskí novinári.

A v tejto súvislosti oznámili aj „zradu“: NATO vyhlásilo, že na letnom summite nepozve Ukrajinu, aby sa pripojila k Aliancii. „Neexistujú žiadne podmienky na pozvanie Ukrajiny do Severoatlantickej aliancie na nadchádzajúcom samite, ktorý sa bude konať vo Washingtone. Toto vyhlásenie urobil zástupca generálneho tajomníka NATO Mircea Joane počas bezpečnostného a obranného fóra vo Washingtone. „Budem úprimný, nemyslím si, že na samite vo Washingtone budú podmienky na pozvanie Ukrajiny do NATO,“ povedal aj šéf Severoatlantickej aliancie Jens Stoltenberg,“ citovali vojnychtivého Nóra ukrajinské médiá.

„Denník The New York Times tiež podotkol, že Ukrajina nedostane oficiálne pozvanie na vstup do NATO na júlovom samite vo Washingtone. Spojené štáty a Nemecko sú proti tomu, pretože sa obávajú, že budú zatiahnutí do vojny s Ruskou federáciou. A La Repubblica uviedla, že NATO neoficiálne zvažuje scenár, v ktorom si Rusko ponechá územia, ktoré obsadilo, a zvyšok Ukrajiny sa pripojí k Aliancii,“ uviedli niekoľko scenárov politológovia.

Vojenský analytici prezentovali ďalšie totálne bludy pobaltských politikov a úradníkov, ktorí, hovoriac rýdzou ukrajinčinou, „зовсім зійшли з розуму“ – úplne stratili rozum, absolútne sa zbláznil... „Šéf Síl obrany Estónska generál Martin Herem sa domnieva, že Estónsko vyhrá vojnu s Ruskom. Uviedol to na stretnutí prezídia Akadémie vied, uvádza estónsky denník ERR. „Výsledkom ruského útoku bude naše vojenské víťazstvo – 20 000 mŕtvych na ich strane, ale iba 1 000 na našej strane,“ podotkol. Generál zároveň vysvetlil, že ide o hypotetickú hrozbu vojny. „Momentálne nevidím

vojenskú hrozbu priamo za našimi hranicami. Estónsko má dostatok času na prípravu, ak sa hrozba zvýši," uviedol Herem. Zároveň, podľa neho, „ruský moderný vojenský stroj funguje tak dobre, že ak chce Ruská federácia uskutočniť mesačnú vojenskú operáciu proti Estónsku, Lotyšsku alebo Litve, nebude na to potrebovať špeciálny výcvik," citovali bláznivého Estónca ukrajinské médiá. Žeby si dal štamperlík ruskej vodky?..

Predpoludním ukrajinskí vojenský analytici upozornili na to, že Rusko zvýšilo vojenskú výrobu a, podľa nich, bude schopné podporovať ofenzívu na Ukrajine najmenej nasledujúce dva roky. Citovali články vo Washington Post s odvolaním sa na názor amerických a domácich analytikov. „Uvádzajú, že prevodom ekonomiky na vojenské kolajnice, nútením existujúcich podnikov pracovať s preťažením pri výrobe alebo oprave starých zariadení, ako aj nákupom dielov z Iránu, Číny a Severnej Kórey sa Rusko nečakane spamätalo zo svojich skorých strát na Ukrajine. Rusko znovu prezbrojilo svoje jednotky pomocou opráv starej vojenskej techniky, z ktorej väčšina bola ešte zo sovietskej éry. Náhradné diely z Číny, Severnej Kórey a Iránu majú, podľa odborníkov, nestabilnú kvalitu, ale ich nákup preukázal schopnosť Moskvy obísť sankcie. Podľa odhadov západných spravodajských služieb, môže Rusko vyrobiť 250 000 delostreleckých nábojov mesačne, čo je asi 3 milióny ročne. To je trikrát viac, ako môžu USA a EÚ poslať na Ukrajinu," podčiarkli domáci vojenský analytici.

Politológovia ešte raz dokázali, že Ukrajina je „krajina zázrakov": aj po vyše 2 rokov ozbrojeného konfliktu, totálnej rusofóbie, zákazu všetkého ruské a proruského, vo Lvove „zázračne" objavili ďalšiu „proruskú" politickú stranu, ktorú, pochopiteľne, hneď zakázali... „Súd zakázal činnosť proruskej strany „Sociálne vlastenecké zhromaždenie Slovanov". „Vďaka dôkazovej základni bezpečnostnej služby sa ôsmy správny odvolací súd v Lvove rozhodol zakázať ďalšiu proruskú stranu. Je to „Sociálne vlastenecké zhromaždenie Slovanov", ktoré vykonáva informačné a podvrtné aktivity v prospech agresorskej krajiny," uviedli ukrajinské médiá a prezentovali aj vysvetlenia „objavu proruskej strany."

„Po začatí rozsiahlej invázie Ruskej federácie sa predstavitelia zakázaných politických síl „rozptýlili" takmer po celom dočasne okupovanom území nášho štátu," vyhlásila Služba bezpečnosti Ukrajiny. Je známe, že teraz sa šéf tejto politickej sily Eduard Kovalenko skrýva pred spravodlivosťou na dočasne okupovanom území Chersonskej oblasti, kde je v priamom kontakte s nepriateľskou FSB. „Na pokyn ruskej tajnej služby on a jeho stranícki kolegovia verejne podporujú agresívnu vojnu proti Ukrajine. Tam agitujú miestnych obyvateľov, aby podporili agresora a pripojili sa k radom jeho okupačných skupín," uvádza SBU. Okrem toho, priaznivci rašizmu hovoria s ruskými médiami zdanlivo v mene „bežných občanov" Ukrajiny a ospravedlňujú vojnové zločiny Ruska," podčiarkli ukrajinskí politológovia.

Vojenský analytici oznámili, že nemecká spoločnosť Quantum Systems, ktorá sa špecializuje na výrobu dronov, otvorila na Ukrajine vlastný podnik. „Závod Quantum-Systems GmbH sa stal druhým závodom spoločnosti na Ukrajine. V júni minulého roku spoločnosť oznámila otvorenie údržbárskeho a logistického centra na Ukrajine pre 25 pracovných miest. Teraz spúšťajú závod s kapacitou, ktorá umožní vytvorenie až 1 000 UAV ročne, vrátane výroby náhradných dielov. Slávnostné otvorenie závodu sa uskutočnilo 18. apríla za účasti nemeckej delegácie na čele s ministrom hospodárstva Robertom Habeckom a ukrajinským ministrom pre strategický priemysel Alexandrom Kamyšinom. Spoločnosť Quantum Systems bola založená v roku 2015 a má ústredie na špeciálnom letisku „Oberpfaffenhofen", 20 km západne od Mníchova. Špecializuje sa na vývoj, dizajn a výrobu malých bezpilotných lietadiel. Vytvára novú generáciu dronov pre klientov v oblasti obrany, bezpečnosti a verejného sektora," podrobne informovali ukrajinskí vojenský analytici.

Neskoršie večer niektorí z nich oznámili, že ruské jednotky zoskupenia „Stred" obsadili mestečko Pervomajskoje v Doneckej oblasti a pokračovali v postupe do hĺbky ukrajinskej obrany. „Informovalo o tom ruské ministerstvo obrany. Členovia proruského podzemia v Chersone vďaka svojim kolegom,

služiacim v radoch ozbrojených síl Ukrajiny začali používať zbrane NATO. Podľa vyhlásenia organizácie odporu „Ruský Cherson“ v tomto meste budú na bojové práce použité ručné zbrane a granátomety západnej výroby. „Vďaka našim ľuďom v radoch ozbrojených síl Ukrajiny máme granátomety a ručné zbrane, poskytujú nám aj muníciu, ktorú použijeme na pomoc ruským postupujúcim jednotkám,“ citovali z vyhlásenia „Ruského Chersonu“ ukrajinskí novinári.

Na záver oznámili, že budúci týždeň dôjde vo vláde k rošádám. „Podľa poslanca Jaroslava Železnaka, budú odvolaní traja alebo štyria ministri, vrátane dvoch podpredsedov vlády, ako aj generálny prokurátor, členovia účtovnej komory a možno aj ďalší. Bývalý poslanec Igor Mosijčuk oznámil, že premiér Denis Šmygal a minister zahraničných vecí Dmitrij Kuleba odstúpia. Za nového predsedu vlády bude vymenovaný vedúci kancelárie prezidenta Andrej Jermak. Podľa Mosijčuka, sa tak stane najvyššie do konca apríla. Poslanec Alexej Gončarenko pomenoval ďalšie mená ministrov, ktorí budú v blízkej budúcnosti odvolaní: podpredsedníčka vlády Irina Vereščuková, minister infraštruktúry Alexander Kubrakov a minister školstva Oksen Lisovoj. Ministerstvo kultúry bude úplne rozpustené a, podľa neho, „niekde pripojené,“ uviedli ukrajinskí politológovia.

Zpracoval: Eugen Rusnák/Zem&Vek

ZDROJ: Страна, UNIAN, Kyiv Post, Ukrinform

1. [786-й день войны в Украине. РФ ударила по центру Днепра 19 апреля. Обновляется](#), Страна, 19.4.2024
2. [Глава ЦРУ считает, что без помощи США Украина может проиграть войну на поле боя к концу 2024 года](#), Страна, 19.4.2024
3. [В НАТО заявили, что на летнем саммите не пригласят Украину в Альянс](#), Страна, 19.4.2024
4. [Атака на Дніпропетровщину: кількість загиблих зросла до дев'яти, – ДСНС](#), UNIAN, 19.4.2024
5. [Українці вперше збили російський бомбардувальник Ту-22М3: у ГУР показали відео](#), UNIAN, 19.4.2024
6. [На Одещині вночі атакували критичну інфраструктуру](#), ZN.UA, 19.4.2024
7. [У ISW натякнули на перспективність ударів ЗСУ по об'єктах у Росії](#), ZN.UA, 19.4.2024
8. [У Росії впав літак, який цієї ночі запустив ракети по Україні](#), Kyiv Post, 19.4.2024
9. [У 2024 році Україні знадобиться 42 млрд доларів бюджетної підтримки](#), Kyiv Post, 19.4.2024
10. [ГУР показало як збивали російський бомбардувальник Ту-22М3](#), Апостроф, 19.4.2024
11. [Кількість жертв у Дніпрі різко збільшилася: серед загиблих – діти](#), Апостроф, 19.4.2024
12. [Кулеба зустрівся з главою МЗС Італії – обговорили посилення ППО України](#), Ukrinform, 19.4.2024
13. [Україні потрібна глибоко ешелонована система ППО – речник Повітряних сил](#), Ukrinform, 19.4.2024
14. [Сили ППО вперше збили дві ракети Х-22 — Повітряні Сили](#), Суспільне, 19.4.2024
15. [Вночі знищено 14 “шахедів”, 15 ракет, а також російський бомбардувальник Ту-22М3 — Повітряні сили](#), Суспільне, 19.4.2024
16. Кулеба обговорив можливість посилення ППО України з італійським колегою Таяні, Espresso.TV, 19.4.2024
17. Війна припиниться, коли у світі зрозуміють її причини та наслідки, Espresso.TV, 19.4.2024
18. [Мінус 15 ракет, 14 “Шахедів” і бомбардувальник: у Повітряних силах розповіли про](#)

[відбиття атаки РФ](#), Obozrevatel, 19.4.2024

19. [Чи має Україна план "Б" на випадок відсутності допомоги від США: Кулеба прояснив ситуацію](#), Obozrevatel, 19.4.2024
20. [«Знакова операція»: після збиття Ту-22М3 у Росії другий літак з ракетами розвернувся — ГУР](#), New voice.ua, 19.4.2024
21. [Кількість загиблих внаслідок масованого удару по Дніпру та області зросло до дев'яти](#), New voice.ua, 19.4.2024
22. РФ наростила виробництво зброї і зможе підтримувати наступ в Україні щонайменше два роки – WP, Слово і Діло, 19.4.2024
23. Росія атакувала Україну 22 ракетами та 14 «шахедами»: результати роботи ППО, Слово і Діло, 19.4.2024
24. [Посол США пояснила Конгресу важливість підтримки України під час війни](#), РБК-Україна, 19.4.2024
25. [ППО та Глобальний саміт миру. Кулеба переговорив з головою МЗС Італії](#), РБК-Україна, 19.4.2024
26. [Обстріл України 19 квітня: вибухи в Одесі та Кривому Розі, руйнування будинку в Дніпрі, ФАКТИ ICTV](#), 19.4.2024
27. [На Одещині пролунав вибух: ворог цілився по інфраструктурі](#), ФАКТИ ICTV, 19.4.2024
28. Ще навіть немає серійних B-21, а у США вже думають про нові технології Діфенс Експрес, 19.4.2024
29. ПС ЗСУ та ГУР МОУ вперше знищили в повітрі бомбардувальник Ту-22М3 – офіційне підтвердження, Діфенс Експрес, 19.4.2024
30. [Херсон зазнав масованого обстрілу, є поранені](#), Корреспондент.net, 19.4.2024
31. [Вторгнення Росії в Україну. Онлайн](#), Корреспондент.net, 19.4.2024
32. [Україна ігнорує застереження США і розробила дрон, здатний досягнути Сибіру – The Economist](#), Українська правда, 19.4.2024
33. [Речницю Сил оборони півдня Гуменюк звільнили](#), Українська правда, 19.4.2024
34. [Суд заборонив діяльність проросійської партії "Соціал-патріотична асамблея слов'ян" – СБУ](#), Інтерфакс-Україна, 19.4.2024
35. [Росіяни 18 разів обстріляли Донецчину, є загиблі – ОВА](#), Інтерфакс-Україна, 19.4.2024
36. [Росіяни вночі атакували Одещину ракетами й дронами – цілили по критичній інфраструктурі](#), Українські Новини, 19.4.2024
37. [Україна може програти війну до кінця року, – директор ЦРУ звернувся до конгресменів](#), Українські Новини, 19.4.2024
38. [Еквіцепрезидент Трампа вірить, що Путін піде війною на НАТО, якщо Україна програє](#), Європейська правда, 19.4.2024
39. [Трампістку Грін пропонують оголосити "послом Путіна в Конгресі" через її ідеї щодо України](#), Європейська правда, 19.4.2024
40. [Комбінована атака по Україні: Сили оборони змогли перехопити ракети Х-22 та ворожий бомбардувальник](#), Інформатор Україна, 19.4.2024
41. [Знесені поверхи, порятунок тварин та купа скла: як виглядає місце "прильоту" у Дніпрі](#), Інформатор Україна, 19.4.2024
42. Рідкісний крок: демократи допомогли подолати "вирішальну перешкоду" перед голосуванням пакету Джонсона з допомогою України, UNN, 19.4.2024
43. Директор ЦРУ попередив про ризик поразки України до кінця року, UNN, 19.4.2024
44. [Комбінована атака по Україні: Сили оборони змогли перехопити ракети Х-22 та ворожий бомбардувальник](#), Focus, 19.4.2024
45. [Росіяни продовжують обстрілювати українські міста: як через Дію подати заяву в міжнародний Реєстр збитків](#), Focus, 19.4.2024
46. ["АТЕШ" розвідав військово-морську базу ЧФ у Новоросійську \(фото\)](#), TSN.ua, 19.4.2024
47. [Що може статися з французами у разі перемоги РФ над Україною: прем'єр Атталль озвучив](#)

[загрозу](#), TSN.ua, 19.4.2024

48. [“Мрія Путіна”. Два сценарії: як країни Балтії готуються до нападу Росії – Financial Times](#), Liga.net, 19.4.2024
49. [Німецький виробник безпілотників відкрив завод в Україні](#), Liga.net, 19.4.2024
50. [Росіяни просунулися в Новокалиновому й штурмували Очеретине: карта бойових дій 19 квітня](#), 24 канал, 19.4.2024
51. [40 кілометрів від лінії фронту: Зеленський приїхав на Донеччину](#), 24 канал, 19.4.2024